



AVIS PUBLIC

SÉANCES ORDINAIRES DU CONSEIL MUNICIPAL

Conformément aux dispositions de l'article 148 du *Code municipal du Québec*, avis est donné que :

Lors de la séance ordinaire du conseil de la municipalité de Mille-Isles tenue le 7 décembre 2016, le calendrier des séances ordinaires du conseil pour l'année 2017 a été adopté.

- | | |
|---------------------------|---------------|
| • 11 janvier | • 5 juillet |
| • 1 ^{er} février | • 2 août |
| • 1 ^{er} mars | • 6 septembre |
| • 5 avril | • 4 octobre |
| • 3 mai | • 15 novembre |
| • 7 juin | • 6 décembre |

Les séances se tiennent à l'Hôtel de ville située au 1262, chemin de Mille-Isles le 1^{er} mercredi du mois sauf exception et débutent à 19 h.

Donné à Mille-Isles, le 15 décembre 2016.

PUBLIC NOTICE

MUNICIPAL COUNCIL'S REGULAR MEETINGS

In compliance with article 148 of the *Municipal Code of Québec*, public notice is given that :

At the regular meeting of the council of the municipality of Mille-Isles held on December 7th, 2016, the schedule of regular meetings for the year 2017 was adopted.

- | | |
|----------------------------|-----------------------------|
| • January 11 th | • July 5 th |
| • February 1 st | • August 2 nd |
| • March 1 st | • September 6 th |
| • April 5 th | • October 4 th |
| • May 3 rd | • November 15 th |
| • June 7 th | • December 6 th |

The meetings are held at city hall located at 1262, chemin de Mille-Isles on the first Wednesday of the month, unless otherwise noted, and start at 7 p.m.

Given in Mille-Isles, December 9, 2014.

Sarah Channell

Directrice générale et | Director General and
secrétaire-trésorière | Secretary-treasurer